
 

BRM.0012.4.12.2022 

 

Protokół nr 47/2022 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 13 grudnia 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

 

Czas  trwania posiedzenia 8.00 –  8.25. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Grzegorz Piński    – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski    – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Danuta Jaskulska   – Członek Komisji 

3. Jarosław Mrówczyński   – Członek Komisji 

4. Dobromir Szymański   – Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia Komisji stanowi 

załącznik nr 1  do protokołu.  

  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                     

i Rolnictwa; 

2. Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia; 

3. mł. insp. Karol Konopacki – Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, który 

zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 5 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3.   Przyjęcie protokołu nr 46/2022. 

4. Informacja na temat realizacja selektywnej zbiórki odpadów komunalnych na 

terenie Miasta Inowrocławia.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6.   Sprawy bieżące. 

 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
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Ad 3.  Przyjęcie protokołu nr 46/2022. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 46/2022 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 

 

Ad 4. Informacja na temat realizacja selektywnej zbiórki odpadów komunalnych na 

terenie Miasta Inowrocławia. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                     

i Rolnictwa: 

Przedstawiła informację na temat realizacji selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych na terenie Miasta Inowrocławia. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja:  
 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Ile łącznie osób fizycznych i podmiotów gospodarczych podpisało umowy na wywóz? Jak 

to wygląda procentowo w stosunku do innych podmiotów, które wywożą odpady na 

terenie naszego Miasta. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                     

i Rolnictwa: 

To nie jest tematem, ponieważ to jest realizacja selektywnej zbiórki odpadów, a nie 

sprawozdanie z wywozu odpadów. Miasto zbiera odpady tylko od osób fizycznych. 

Zgodnie z uchwałą nie odbieramy odpadów komunalnych od przedsiębiorstw. Jeżeli 

chodzi o umowy z przedsiębiorcami to one są kontrolowane tak jak mówi ustawa. Jeżeli 

Pan chciałby wiedzieć ile jest ich zawartych to możemy taki materiał przygotować.  
 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Poproszę na maila. Wspominała Pani na temat czerwonych pojemników. Telewizory np. 

nie wchodzą w taki pojemnik. Czy przewiduje się odbieranie tego jako dodatkowy odbiór?  
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                     

i Rolnictwa: 

Na pojemniku jest napisany numer telefonu i można zadzwonić. Wtedy odbiorą taki 

telewizor.  
 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Jakie jest aktualne zadłużenie za wywozy odpadów?  
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                     

i Rolnictwa: 

To nie jest tematem tego materiału. Możemy przygotować taką informację. 
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Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Ile firm wywożących odpady, działa na terenie Miasta?   

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                     

i Rolnictwa: 

Na stronie internetowej BIP jest rejestr działalności regulowanej i tam można zajrzeć. Są 

tam informacje wszystkich wraz z adresami i numerami telefonów. Jest to ustawowo 

przewidziane i jest to wykonywane.    

 

Innych pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę sprawie ustalenia regulaminów obiektów                   

i urządzeń użyteczności publicznej na terenie Miasta Inowrocławia, w tym oddanym 

w trwały zarząd: 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę  sprawie ustalenia regulaminów 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej na terenie Miasta Inowrocławia, w tym 

oddanym w trwały zarząd:  

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: nie było.  

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę 

nr 21/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę                          

w sprawie ustalenia regulaminów obiektów i urządzeń użyteczności publicznej na terenie 

Miasta Inowrocławia, w tym oddanym w trwały zarząd. 

 

Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji: 
 

mł. insp. Karol Konopacki – Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji.  

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: 
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mł. insp. Karol Konopacki – Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu: 

Chciałbym Państwu podziękować za wsparcie. Dzięki Wam policjantów na drogach, 

ulicach jest więcej. Fizycznie brakuje nam 26 policjantów. Te dodatkowe patrole, które są 

w pełni wypełniają tą lukę i przyczyniają się do tego, że Policja jest wtedy kiedy powinna 

być. Policjant to nie tylko służby mundurowane, ale też służby pionów kryminalnych. Te 

patrole też są nasilone w mieście pod kątem kradzieży z włamaniem, kradzieży 

samochodów, pod katem przestępczości rozbójniczej. Ogółem dynamikę przestępczości 

mamy na poziomie 98%. Ta przestępczość mimo tego kryzysu, to spada.  W 7 najbardziej 

newralgicznych kategoriach przestępczości: kradzież, włamanie, uszkodzenia mienia, 

uszkodzenie ciała, pobicie, rozbój, kradzież samochodu, w tych kategoriach mamy wzrost, 

ale spowodowany jest wzrostem kradzieży sklepowych. Ludzie kradną podstawowe 

artykuły żywnościowe. Patrole są najbardziej potrzebne, przede wszystkim do ścigania 

tego typu przestępstw i innych zdarzeń negatywnych i innych zdarzeń negatywnie 

postrzeganych społecznie. Dziękuję za wsparcie.                 
 

Dobromir Szymański – Członek  Komisji: 

Jak to wygląda pod względem prawym, czy tam nie było problemów. Chodzi tutaj o formę 

przekazania?  
 

mł. insp. Karola Konopacki – Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu: 

Jest to uregulowane ustawą.  
 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Czy macie miejsca wskazane do bardziej wyczulonych kontroli? Takim miejscem są 

Błonie. Mam prośbę, aby zwiększyć w tych miejscach newralgicznych punktach te 

kontrole. Podjeżdżają tam osoby samochodami z zakrytymi tablicami i podrzucają różne 

rzeczy. Udaję się z pomocą komendanta Ratajczaka takie osoby złapać. Jest tutaj kilka 

takich miejsc. Takie dodatkowe patrole powinny być przy szkołach.         
 

mł. insp. Karol Konopacki – Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu: 

Mieliśmy takie informacje. Jak już mówiłem, że policjantów nie widać, ale to nie znaczy 

ze ich nie ma. Takie miejsca newralgiczne kontrolują policjanci nieumundurowani. Nie 

poruszają się w radiowozach, ale to dlatego, aby takich osób nie wypłoszyć, ale je złapać. 

Zgadzam się z radnym, że osiedle Błonie trzeba objąć systematycznymi kontrolami.   
 

Innych pytań nie było. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały?  
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę 

nr 22/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przekazania 

środków finansowych dla Policji. 
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Ad 6. Sprawy bieżące.  

 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji.  

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Grzegorz Piński 
 

 
 
Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 


